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Correspondentie uitsiuitend richten aan

1. Presentatie programma PBM

Vragen tijdens de presentatie:

Voorzitter vraagt wie bepaald welke mondkapjes mag dragen. Doet VWS dit?

NM geeft aan dat uiteindelijk de beroepsgroepen de richtlijnen maken voor wie

welk type masker in bepaalde situaties zou moeten gebruiken. Binnen de

richtlijnen is ook de vrijheid voor de professional opgenomen, zodat hij/zij naar

eigen inzicht PBM kan gebruiken.

Nefemed vraagt of er een plan komt om de noodvoorraad af te bouwen.

TB laat weten dat het CIBG bezig is om een exitstrategie vorm te geven. Wanneer

deze strategie af is zal het met de klankbordgroep gedeeld worden. Daarnaast

wordt er gekeken naar doeleinden waar de voorraden ten goede kunnen komen,
echter waakt VWS ervoor de markt te verstoren.

FHI vraagt of VWS een goed beeld krijgt op het gebied van vraag en aanbod van

alle marktpartijen.
TB zegt dat via steekproeven bij het ziekenhuis is een aardig beeld ontstaan.

Echter zijn de voorraad posities van bedrijven lastiger. Om dit probleem aan te

pakken is VWS bezig met het opzetten van een Trusted Third Party (TTP).

Voorzitter vraag of het lastiger is om de productie van handschoenen in Nederland

te realiseren.

NM geeft aan dat het lastiger is dan andere PBM, maar dat er wel aan gewerkt
wordt om zelfvoorzienend te worden. En dat er één concreet plan is wat al wat

verder gevorderd is.

Pagina

lvan2



NM vult aan dat er een nieuw cluster bij VWS is opgezet, “Cluster

Leveringszekerheid”. In de volgende klankbordgroep zal hier extra aandacht aan

besteed worden, met name de rol die productie NL hierin zal spelen.

FME vraagt of er een SBIR is voor handschoenen. NM geeft aan dat dit nog niet

het geval is.

VNG vraagt of het voorraad beheer gericht is op producten of grondstoffen.
NM Laat weten dat dit per product verschilt.

De Voorzitter benadrukt het belang van kennis van distributie kanalen.

Verschillende distributeurs hebben verschillende expertises, het is belangrijk dat

iedereen uiteindelijk bereikt moet worden.

FHI vraag of de uitkomsten van het Accenture onderzoek gedeeld kunnen worden.

TB geeft aan dat een geactualiseerde versie gedeeld kan worden.

VNG vraagt of er ook echt voldoende PBM is.

TB laat weten dat het op dit moment voldoende is, maar benadrukt ook dat

wanneer het gebruik erg gaat verschuiven (naar FFP2 bijvoorbeeld) er nog wel

tekorten kunnen ontstaan. Er wordt nu onderzoek gedaan naar eventuele stappen
die VWS hierop kan zetten.

De klankbordgroep geeft aan het dilemma van de afbouw van de noodvoorraad

graag de volgende bijeenkomst te bespreken. KvR stemt hiermee in. Daarnaast is

het voornemen om voor de volgende bijeenkomst de focus van de klankbordgroep
helder te hebben.

2. Inrichten kennisgroep

3. W.u.t.t.k.
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